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Referat af bestyrelsesmøde søndag den 21. september 2008 
 i Grundejerforeningen Kalvehave Færgegaard 
 
Til stede var:  Kirsten Lind, Flemming Jensen og Max G. Jensen 
 
Afbud fra Martin Hasselbalch og Anne-Marie Madsen 
 
 
Flg punkter blev drøftet: 
 
1. Beplantningsbæltet/skræntbevoksningen 
Flemming kontakter Jens Birk-Møller for en aftale om besigtigelse af 
ovenstående. 
2. Etablering af grusbunkekasser udfor nr. 1 G. 
Max giver "grønt lys" til Frode om at gå i gang. Efter et besøg hos Hanne 
og Jørgen, mente vi nok, at slagger-bunken måske skulle køres helt væk, 
hvis det var ubrueligt. 
3. Ulvsundvej. 
Færdiggøres inden for de næste 14 dage (maskinen skal fragtes hjem fra 
Jylland). 
4. Udhængsskabet. 
Kunne friskes op med en gang maling, alle referater mv fjernes, kun 
virkeligt nyt sættes op. 
5.  forslag til generalforsamling 2009. 
2. maj eller 16. maj for at undgå at ramme helligdage. Kirsten bestiller 
klublokalet, når vi har besluttet datoen. 
6. Reminder til de grundejere, der har bevoksning for langt ud i rabatten. 
Kirsten og Flemming går en vejrunde i weekenden den 4-5.okt og laver 
efterfølgende en skrivelse til de pågældende. Vi følger så op på det til 
foråret. 
7. hjemmesiden. 
Nu ser det så heldigvis ud til, at Anne-Maries Martin har fået koderne, 
godt nok. Og referatet fra vores bestyrelsesmøde er lagt ind. Nu mangler 
der så at få udfyldt alle data ifm den nye bestyrelse (E-mail adresser, 
mv). 
Vi var jo også enige om, at alle personlige mails fra medlemmer til 
bestyrelsen og tilbage skulle slettes. Flere medlemmer har efterspurgt, 
hvornår det ville ske. 
8. Jubilæumsfesten. 
Jeg har en CD-rom med gode billeder fra den lørdag, som jeg vil sende til 
Anne-Marie pr. post (jeg har endnu ikke lært at sende den på computeren og 
har heller ikke lige tid til at lære det. Så derfor Anne-Marie send mig 
lige din hjemadresse!! Jeg laver gerne en lille beskrivelse af selve 



dagen, som jo var en stor succes. 
 
Det var alt for nu. 
 
 


